
Bezwaar tegen ontwikkeling bedrijventerrein Lichtenvoorde Zuid 

Geacht college van B&W, 

Via deze weg spreek ik mijn bezwaar uit tegen de voorgenomen ontwikkeling van 

bedrijventerrein Lichtenvoorde Zuid. Dit plan roept serieuze vragen op over de noodzaak, de 

gevolgen voor het landschap en de leefbaarheid van het dorp. En ons aanzicht van ons nu nog 

mooie dorp.  

De gemeente beschikt al over voldoende ruimte op het bestaande terrein bij Lievelde. 

Waarom eerst niet dat benutten? Nu wordt er groen landschap opgeofferd, terwijl er in het 

verleden niets is gedaan met panden die te koop stonden op het bestaande industrieterreinen. 

Dat voelt als gemiste kansen en geen visie, hier worden wij inwoners nu de dupe van. Door nu 

te kiezen voor uitbreiding in het groen, wordt waardevol landschap onomkeerbaar opgeofferd 

aan speculatie en aannames.  

Daarnaast is het tegenstrijdig dat men in dezelfde omgeving een groene woonwijk wil 

realiseren. Een woonwijk vraagt om rust, ruimte en schone lucht, niet om industriële activiteit 

en vrachtverkeer. Het idee dat een groenstrook deze werelden van elkaar kan scheiden, is niet 

realistisch. 

Wij willen allemaal graag onze gezinnen in rust en in het groen op laten groeien. Dat is nu 

nog de kracht van ons dorp. Het karakter van het dorp moet behouden blijven en niet stukje 

bij beetje opgeslokt en omringd worden door industrie of bedrijventerreinen of hoe de 

gemeente het ook noemen om het mooier te later lijken.   

Ik verzoek u dringend dit plan te heroverwegen en eerst te kijken naar benutting van wat er al 

is. Lichtenvoorde verdient een doordachte, duurzame ruimtelijke visie die samen met de 

inwoners is gemaakt en besproken, niet een plan dat er snel door gedrukt moet wordt zonder 

enig inbreng van de inwoners van Lichtenvoorde.  
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